

Närvarande: Sören Runnestig, Lennart Pettersson, Anders Johansson, Ingegerd Ambertsson, Kjell Svensson, Lars Carling, Per Lennström och Wivi Wiking.

Dessutom närvarade Ari Laaksonen

(Carina Hellström och Viktoria Nordberg har avböjt fortsatt arbete i styrelsen)

§ 52 Protokoll

Föregående protokoll godkändes. "Att göra lista" bockades av.

§ 53 Ekonomi

Finns reseräkningar och arvoden kvar att utbetala men Lars beräknar att vi får ett litet överskott.

§ 54 Rapporter

Kultur: Vi har redovisat kultursatsningen till förbundet. Sören deltog i Kulturkonferensen i Stockholm. Han har med sig underlag för kulturstrategin, som vi enkelt kan uppdatera och skicka vidare till Carin Blomkvist i Västra distriktet så sammanställer hon den.

Arrangörsstöd: Enligt redovisningen är det fortfarande för lite pengar. Vi får ändra förutsättningarna igen. Arrangörsstödet kan likställas med förlustbidrag. Vid arrangemangen måste det vara ett inträde. Tydliga regler ska läggas ut på hemsidan.

Bygg: Per och Anders har besökt Siggesrud bygdegård. En aktiv och positiv styrelse som vill rusta upp bygdegården. De har 160 medlemmar, däribland många ungdomar. Även Benny Jansson och Birgitta Svensson har också varit där och informerat om bidragsformer.

Ekeskogs Bygdegårdsförening vill ha hjälp med ansökan till Boverket.

Färed undrar hur de kan sänka sin månadskostnader på fiber.

Försäkring: Återbäringen ska gå till nytt projekt år 18-19. Sju distrikt är aktuella för detta.

Landsbygdsprogrammet: Lennart informerar om projektet med Hela Sverige ska leva, SV, Hembygdsförbundet och Bygdegårdarna. Torsö, Skogshyddan, Mellby och Udenäs är orter som ska vara med. Projektet ska startas upp efter nyår.

Miljö: Inga miljödiplom klara ännu.

Ungdom: Ungdomskonferens i Laskegården den 8 nov. Anna från Förbundet presenterade Förbundets ungdomsprojekt. Det krävs att vi är tio av våra föreningar är intresserade om vi ska kunna söka projektet. Och att vi har två personer som håller i detta. Per kan tänka sig vara en av dem samt att vi tillfrågar Carin från Laskegården.

Övrigt: Årsrapporteringen kommer att förenklas. Det blir inget tak på kostnaderna för de föreningar som har stora lokaler. År 2019 kommer förbundsstämman vara i Småland.

Sören är administratör för vår Facebook sida.

Sören har uppvaktat Borgunda med en BR-flagga. Nya fina lokaler som nu ska fyllas med verksamhet.

§ 55 Beslut med anledning av rapporterna

Ingegerd besvarar Kulturstrategin före 1/12.

Distriktet söker Förbundets ungdomsprojekt. Per försöker hitta ytterligare en person som kan hjälpa till med ansvaret för projektet.

Vi ska ta fram nya regler för arrangörsstödet.

§ 56 Höstens verksamhet

Vi ligger lite lågt med detta tills vidare.

§ 57 Distriktsstämma

2018 års distriktsstämma blir i Gustav-Adolfs Bygdegård den 14 april.

§ 58 Övriga frågor

Arbetet med att kontakta de föreningar som inte har årsrapporterat ännu fortsätter.

Nästa möte

17 jan. kl. 18:00 i Flo-Sals bygdegård

§ 51 Avslutning

Sören tackar Elisabeth och Anders för att vi fick vara där och avslutar mötet.

Dag som ovan

Wivi Wiking
Sekreterare

Sören Runnestig
Ordförande